
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte tirsdag 19. november.

Følgende møtte:
3. trinn: Vilde og Thelma
4. trinn: Oda og Ludvig
5. trinn: Emilie og Aksel
6. trinn: Marie og Markus
7. trinn: Vivian og Teodor

Sak 17/24-25: Demo Rona
Vivian og Marie fortalte fra møtet vi var på mandag. Vi traff flere

elevråd fra østsiden av byen og noen voksne som jobber ved biblioteket. 15.mars
skal nytt bibliotek og møtested åpnes på Rona i 3. etasje i Menybygget. Elevrådene
ved skolene på østsiden har fått være med å komme med forslag til hvordan
bibliteket/møtestedet skal se ut og hvilke tilbud som skal være der. Vi fikk også være
med å komme med idèer til hvordan logoen til Demo Rona skal se ut og hvordan en
reklamefilm til Demo Rona kan lages. Her kan dere lese mer om Demo Rona.

Sak 18/24-25: Hva skal vi jobbe med?
Elevrådet begynte å tenke på hvilke saker vi vil jobbe spesielt med

dette skoleåret. Vi har noen forslag, men ønsker flere innspill fra alle elevene på
Kringsjå. Vi oppfordrer derfor alle til å komme med forslag til
elevrådsrepresentantene når dere har klasseråd.

Sak 19/24-25: Eventuelt
4. trinn hadde med noen saker. De melder blant annet at det er mye snus rundt
banen og skolegården. De andre sakene 4. trinn hadde med ser vi nærmere på
neste gang.

Neste elevrådsmøte blir 3. desember.
Marit Norby, elevrådskontakt

https://demorona.no/

